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ZÁPISNICA 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hertníku 

konaného  20.09.2024 

 

Prítomní:    
1. Ing. Jozef  Semanek, starosta obce 
2. Slavomír Geralský, zástupca starostu 
3. MUDr. Štefan Harčarufka, poslanec OZ 
4. Marián Kozma, poslanec OZ 
5. Peter Majirský, poslanec OZ 
6. Ľubomír Tilický, poslanec OZ 
7. Mgr. Mária Micheľová, kontrolórka obce 

 
Neprítomní: 
1. Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ 
2. Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ 

 
 
Program:  
  1.  Otvorenie zasadnutia  a schválenie programu 
  2.  Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
  3.  Úprava rozpočtu (škola, obec) 
  4.  Vyhodnotenie Anna bálu (28. júla) a kultúrneho leta 2024 
  6.  Stav prác v obci k 20.09.2024 
  7.  Rôzne 
  8.  Návrh na uznesenie 
  9.  Záver 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Semanek, 

ktorý privítal všetkých prítomných  a oboznámil ich s programom rokovania. Program rokovania  bol 
poslancami   schválený.  (za 5 poslancov, 0 proti) 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľa zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený poslanec OZ MUDr. 

Štefan Harčarufka a za overovateľov zápisnice   boli    schválení   poslanci    obecného 
zastupiteľstva Slavomír Geralský a Peter Majirský  (za  5 poslancov, 0 proti) 

3. Úprava rozpočtu (škola, obec) 
Starosta predložil rozpočtové opatrenie č. 5 pre ZŠ s MŠ a objasnil jednotlivé položky. 

Poslanci opatrenie schválili. Podobne aj opatrenie č. 6, kde sa schvaľovali položky obce, poslanci aj 
toto opatrenie schválili. Starosta predložil konsolidovanú výročnú správu a vysvetlil jednotlivé 
kapitoly. Poslanci správu zobrali na vedomie (za 5 poslancov, 0 proti) 

4. Vyhodnotenie Anna bálu (28. júla 2024) a Kultúrneho leta 2024 
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Starosta vyhodnotil Anna bál a Kultúrne leto. Skonštatoval, že tento rok bolo Kultúrne leto 
„dlhšie“, nakoľko bol záujem zo strany jednotlivých skupín o vystúpenia. Takže areál rybníka sa 
dostáva do povedomia. Anna bál ako tradične dopadol nad očakávanie a v budúcnosti bude treba 
technicky vylepšiť areál a pokúsiť sa zohnať financie na jeho oplotenie. Poslanci zobrali 
vyhodnotenie na vedomie. (za 5 poslancov, 0 proti) 
 

      6.  Stav prác v obci k 20.9.2024 
Starosta oboznámil poslancov s postupom prác v obci, poslanci vyjadrili s priebehom prác 

spokojnosť a zobrali správu na vedomie. Nakoľko nájomné byty sú vo fáze dokončenia – cca 
november 2024, uložili poslanci starostovi vykonať prieskum v okolitých obciach a zistiť výšku 
nájomného, ktorú na najbližšom zastupiteľstve poslanci schvália. (za 5 poslancov, 0 proti) 
 

5. Rôzne 
V bode rôzne starosta oboznámil poslancov s prípravou posedenia s dôchodcami v rámci 

mesiaca úcty k starším. Poslanci schválili termín 20.10.2024 o 15:00 hod., schválili večeru a darček 
pre každého pozvaného občana nad 60 rokov s trvalým pobytom v obci. (za 5 poslancov, 0 proti) 

Poslanci zobrali na vedomie vystúpenie Mikuláš 2024, ktoré bude 8.12.2024, nedeľa 
o 15:00 hod. a tiež starosta ich oboznámil s vystúpením ZŠ s MŠ Hertník na vianočnej akadémii 
22.12.2024. (za 5 poslancov/0 proti) 

Starosta predložil žiadosť p. Václava Biľa o výrub stromov, ktoré ohrozujú jeho pozemok 
a sú na pozemku obce. Poslanci odporučili postúpiť túto žiadosť na okresný úrad odbor životného 
prostredia. (za 5 poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil žiadosť farskej rady Fričkovce v zastúpení p. Jánom Kertysom o finančný 
príspevok na výstavbu krížovej cesty v katastri obce Fričkovce časť  Mlyna hora, kde je postavená 
verná kópia kríža z Medžugoria. Poslanci schválili príspevok 200 EUR. (za 5 poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil sťažnosť p. Timoteja Jašša na p. Róberta Kovaľa o porušovaní dobrého 
správania a vyhrážkach. Starosta predvolal p. Kovaľa na obecný úrad, kde o porušení správania 
urobil zápisnicu. Róbert Kovaľ sa ku všetkým skutočnostiam priznal a sľúbil, že podobné správanie 
sa už opakovať nebude. Poslanci zobrali vyriešenie sťažnosti na vedomie. (za 5 poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil poslancom stav pohľadávok k 20.9.2024 obce voči dlžníkom, ktoré 
poslanci zobrali na vedomie. (za 5 poslancov, 0 proti) 

 
6. Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil.  
 

. 
 

                                           
                  ............................................................ 

                          Ing. Jozef Semanek 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Slavomír Geralský, zástupca starostu             ...............................................          
          
                                        Peter Majirský, poslanec OZ                            ............................................... 


